





<p>kommunens lokalråd til februar 2020! Sandsynligvis i uge 5 eller 6! Her vil vi lægge vægten på emnet: Muligheder for støtte gennem fonde - ideer og vejledninger herom!</p> <p><b>Referat:</b> Oplysninger om 50 mill. kr i Lokale- og anlægsfonden rundsendes</p> <p>Skud om natten uden for Gundsømagle!? Kommer sandsynligvis fra GAS-kanoner fra en af hjortefarmene på Holmevej. Palle har kontaktet RK for at høre om reglerne - og om de bliver overholdt.</p> <p><b>Referat:</b> Palle har fået svar fra Roskilde Kommune. De har ingen retningslinier for området, men behandler det individuelt. Så berørte borgere skal klage til kommunen (Miljøafdelingen), hvis lignende situationer opstår.</p> <p>Vi har en udfordring med 7 ældre sofaer i kælderen under Bycenteret! De blev brugt til BYFEST 2019! Folmerhus har bedt om at få dem flyttet, da lokalet nu skal udlejes.</p> <p><b>Referat:</b> John og Palle har efter aftale med Folmerhus flyttet de omtalte sofaer til rum K1, som pt. ikke er udlejet.</p> <p>Efterårsudstillingen på Gulddysse Kulturgård kan anbefales. Kører frem til 9. november. kl. 11-16!</p> <p>Udlån af banko-spil m. tilbehør!</p> <p><b>Referat:</b> Banko-spil blev i sin tid doneret til Landsbyrådet af Kurt (tidligere medlem af bestyrelsen). Vi lader dem indgå i vores "udlån", som administreres af Karin.</p> <p>Palle orienterede kort om situationen i AOF Gundsø. Der er møde mandag d. 11. november om AOFs fremtid.</p>	Palle
<p><b>6) Helhedsplan og byforskønnelse v/Palle</b></p> <p>Mariann, Karin og Palle var til møde med Roskilde Kommune d. 22. oktober. Med Planlægningschefen og Chefen for Veje og grønne områder.</p> <p>En kort orientering om mødet og de kommende tiltag gives.</p> <p><b>Referat:</b> Fra ca. 1. december bliver en ny plan for 60-70 mindre boliger øst for industriområdet ved Holmevej lagt til høring. Den kan vi kommentere. Kommunen er pt. IKKE opsat på at lave en helhedsplan for Gundsømagle.</p> <p>Omkring byforskønnelse er vi velkomne til at komme med en plan for ønsket løg-nedsætning mv. på udvalgte steder i byen. Vores kontakt i kommunen er Gitte Sloth. Palle indkalder interesserede til et møde hvor en kortskitse kan udarbejdes. Johns' Lene indbydes med.</p>	Palle



<p><b>7) Økonomi og medlemmer v/Erik</b> Status på økonomi og medlemmer <b>401</b> har dd. betalt kontingent for 2019 :-)</p> <p>Der er søgt tilskud til Jazz (29.000 kr) og BYFEST (35.000 kr + 15.000 i underskudsgaranti). Vi forventer svar fra RK til december!!</p> <p>Lokale- og Anlægsfonden har en pulje på 50 mill. til støtte til nye og eksisterende mødesteder i provinsen!!!</p> <p>Forslag om tiltag, der kan vise værdien af medlemskab er hele tiden velkommen ....</p> <p><b>Referat:</b> Hvis vi ikke får vores forventede tilskud, må vi overveje entré til jazzen - eller dyrere fadøl/pølser. For at markere værdien af medlemskab kunne man give eks. kr. 5 i rabat, ved forevisning af medlemskort.</p> <p><i>Karin om tiltag - og værdien af medlemskab:</i></p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Værdien af medlemskab og mange medlemmer er, at samarbejde og henvendelser til byråd og kommune har større troværdighed - og gennemslagskraft.</li><li>- Det kan øge sammenholdet i byen at man er fælles om tiltag til byens bedste.</li><li>- Et landsbyråd kan være forum for igangsætning af aktiviteter.</li><li>- Kan være "informationsstander" for byen - kalender, dialog-side</li></ul>	
<p><b>8) Hvordan får vi bedre fat i de nye Gundsømagle-borgere?</b> Palle og Henrik holder møde om udfordringen 31-10-2019! Kort orientering herom!</p> <p><b>Referat:</b> Palle og Henrik har holdt møde om emnet. De foreslår et messe-lignende arrangement en søndag (eks. 26/1 eller 2/2) en eftermiddag kl. 14-17 i Forsamlingshuset. Med korte indlæg - og stande fra byens foreninger. Arbejdet fortsætter... Forsamlingshuset bydes med til planlægning af arrangementet.</p>	Palle, Henrik
<p><b>9) Fremtidige BYFESTER!</b> Et stormøde herom blev afholdt 21. oktober kl. 19 - i Forsamlingshuset med over 30 deltagere. Mange gode indspark og enighed om at Gundsømagle stadig bør have en årlig BYFEST! En gruppe på 11 gundsømaglere (med repræsentanter fra mange af byens foreninger) blev nedsat og har holdt møde d. 30. oktober. De vil komme med en udmelding! Landsbyrådets bestyrelse har både Birthe og Henrik Lykke med i den nye Byfest-forening. Landsbyrådet skal på et tidspunkt tage stilling til, hvordan vi håndterer alle vores remedier (Container, telte mv.), som vedrører BYFEST-</p>	



afholdelse.

**Referat:** Landsbyrådet bakker op omkring den nye Byfest-gruppe, og vil hjælpe til med råd og vejledning.

## 10) Kort status fra undergrupperne

### Trafik- og trafikikkerhed

Trafik-event "Synlighed" gennemføres på en hemmelig dato, når mørket falder på. Alle aftaler er på plads (Mariann er tovholder)

### BYFEST

Der blev afholdt en kort evaluering d. 21. oktober af BYFEST 2019- med deltagelse af de fleste fra styregruppen. Referat udsendt og ligger på FB og hjemmesiden.

### Jazz-udvalg v/Erik og Palle

Palle har 22. okt. indsendt evaluering til RK om årets 2 koncerter.

For 2020 er følgende i støbeskeen:

Pinsejazz: lør. d. 30. maj 2020 (*Paul Harrison med Camilla Ernen*)

Sensommerjazz: lør. d. 22. august 2020 ("*Alice in Dixieland*" fra Holland - i samarbejde med SnakeCity).

Vi krydser fingre for, at vores forventede kulturstøtte går igennem !

**Referat:** Palle har overfor de engagerede Jazz-orkestre gjort opmærksom på, at der kan foreligge en "ny situation", hvis vi ikke får vores kommunale støtte. Derfor er kontrakterne ikke pt. endeligt underskrevet.

### Event/Kulturudvalg/Bibliotek v/Birthe

Julemarked i Bycenteret er fastlagt til: lørdag d. 30. november.

Anja Johansson står for tilmelding af studepladser.

Palle vil lave et godt tilbud om medlemskab - og vil sælge Gløgg med brunkager eller lignende :-)

Hvem vil også være på kontoret på dagen?

**Referat:** Palle, John, Karin og Birthe vil være til stede på dagen! Vi blev enige om at sælge medlemskaber til kr.40 og kr. 70.

DRAGE-dagen på Ørebjerget søndag d. 6. oktober kl. 11-14 gik OK!

### Natur- og stier v/Steen og Palle

Ridestier i skoven: Status er uvist ...

### UNGE-gruppe v/Birthe

### Kunst på kontoret v/Birthe

Vi har fået en ny udstiller: Anne Feldtmose



<p><b>Fællespisning v/Karin</b> Fællespisning tirsdag d. 8. oktober havde over 111 tilmeldte og var en MEGA succes. Tirsdag d. 5. november har ligeledes en GOD tilmelding ... Sådan!! Spejderne kommer her og sætter borde/stole og dækker bord.</p> <p><i><b>Referat:</b> Fællespisningen 5. november gik forrygende flot! God mad og stort fremmøde! Palle har lagt billeder op på FB. Vi drøftede at man ikke skal begynde at rydde borde og stole væk, før kl. 20, men gerne kan fjerne bestik/glas mv. fra folk, der er allerede er gået hjem. 6 nye Madfællesskaber er planlagt til 2020.</i></p> <p><b>PR-gruppe v/Palle</b> BLAD nr. 18! Udgives først i det nye år .. I stedet laves et NYHEDS-brev, som omdeles til alle i byen - sammen med PR for "Den Gamle Juletræsfest".</p> <p>Der skal snarest sættes plakater op omkring Julemarkedet 30. november.</p> <p>Vi har gennem 3 år haft annonce i program for Dilettantforestillingen til marts. Skal den gentages? Og hvilket emne, skal vi evt. fokusere på? Deadline for annonce 1. december!</p> <p><i><b>Referat:</b> Nyheds-brev blev godkendt, og sættes i trykken og omdeles. John og evt. spejderne sørger for omdeling. Palle tager rute 1.</i></p> <p><i>Annonce i Dilettantblad fornyes med en ny skarp og rammende tekst. Palle udarbejder og sender udtalelse hos bestyrelsen.</i></p>	<p>Birthe</p> <p>John Palle</p> <p>Palle</p>
<p><b>11) Næste møder</b> Torsdag 12. december 2019 kl. 18:30-21:00</p> <p><i><b>Referat:</b> Man skal bekræfte sin deltagelse, da vi blev enige om at vi alle fortjener en lille tapas-anretning i anledning af den stundende højtid. Tilmelding til ERIK, som indhenter tilbud. På dette møde planlægger vi datoer for alle forårets møder.</i></p>	<p><b>ALLE!</b></p>
<p><b>12) Eventuelt</b></p> <p><i><b>Referat:</b> Dette punkt er UDEN referat! :-)</i></p>	